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Ústí n. L. – Omlazený kádr házenkářů ústecké Chemičky zakončil podzimní část druholigové 
soutěže na 7. místě tabulky a podle slov trenéra týmu Tomáše Veleka panuje s umístěním 
spokojenost. 

„Naším cílem bylo hrát klidný střed tabulky a ten jsme splnili. Na druhou stranu v síle všech 
mužů můžeme hrát o čtvrté místo v tabulce," míní kouč Chemičky Ústí. 

Váš tým před sezonou hodně omladil, povedlo se zapracování mladíků? 

Zapracování mladých hráčů je dlouhodobý proces, ale nikdo z nich nezklamal. Musí být 
trpěliví a jejich čas ještě přijde, mají kvalitní učitele a to je nejdůležitější. 

Jak se tým vypořádal s absencemi tahounů Srby či Šumy? 

Láďa Šuma před sezonou ukončil kariéru a do druhé ligy již nezasáhl. Vojta Srba se v našem 
kádru znovu objeví na jaře. Samozřejmě nám chyběl, je to jeden z lídrů týmu. 

Koho byste za podzimní výkony pochválil a kdo podle vás naopak mohl zahrát lépe? 

Dlouhodobou formu prokazuje Ondra Vrběcký, překvapením je pro mě Vojta Linda, mladík, 
který se nebojí zodpovědnosti. Tréninkové manko z důvodu pracovních povinností je vidět na 
Kamilu Nievesovi a Zdendovi Kabátovi. Známé rčení, že jen trénink dělá šampióny, tady platí 
beze zbytku. 

http://d.takeit.sk/vv_show_url.php?idk=75919&idc=1981154&ids=8826&idp=72945&url=http%3A%2F%2Fmont-kovo-spol-s-r-o-brest.takeit.cz%2Fprodukt%2Fjednoplastove-steny-a-strechy-1940565-1940565
http://ustecky.denik.cz/galerie/foto.html?mm=web-cb-hazena


Který zápas podzimní části byl podle vás nejvydařenější a proč? 

Pro mě to bylo derby s Lovosicemi, každý plnil co měl a hrál na krev. 

A na který duel byste naopak nejraději zapomněl? 

Ještě teď se budím při vzpomínce na Liberec, takový závěr jsem dlouho neviděl, ani 
v mladších žácích. 

V jakých činnostech se týmu dařilo a co je potřeba zlepšit? 

Zlepšili jsme se v obraně, dříve jsme vyhráli třeba 35:34 a brankáři zuřili, dnes je obrana 
pilířem našeho úspěchu. Na druhou stranu o proměňování vyložených šancí zrovna přednášet 
nemůžeme. 

Kdy zahájíte přípravu na jarní část a jak bude probíhat? 

Teď chci klukům dopřát odpočinek a začneme 1. ledna, tradičním novoročním prvním 
tréninkem. 11. ledna se pak uskuteční již devátý ročník Memoriálu Míly Koloce a díky 
řediteli turnaje panu Tlustému i s dánskou účastí FIF Fjerritslev. 

Dojde k nějakým změnám ve vašem hráčském kádru? 

V únoru začíná jarní část a já pevně věřím, že na marodce nezůstane nikdo a to by v současné 
době bylo největší posílení našeho kádru. 

Chtěl byste něco vzkázat vašim fanouškům? 

Chtěl bych jim touto cestou poděkovat a popřát jim hodně zdraví a štěstí v roce 2014. 

 

http://d.takeit.sk/vv_show_url.php?idk=65317&idc=1981154&ids=1826&idp=62649&url=http%3A%2F%2Fpension-relax.takeit.cz%2Fprodukt%2Fodpocinek-v-kazdem-rocnim-obdobi-v-horskem-penzionu-relax-v-krkonosich-2086204
http://d.takeit.sk/vv_show_url.php?idk=89338&idc=1981154&ids=407&idp=85884&url=http%3A%2F%2Fwww.letuska.cz%2F
http://d.takeit.sk/vv_show_url.php?idk=89370&idc=1981154&ids=502&idp=85896&url=http%3A%2F%2Fwww.eurogeen.cz%2F
http://d.takeit.sk/vv_show_url.php?idk=85811&idc=1981154&ids=5651&idp=82505&url=http%3A%2F%2Fkaterina-foltynova.takeit.cz%2Fprodukt%2Fonline-shop-s-erotickym-zbozim-sexshop-megaorgasmy-3319017
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